

浙江迪特高强度螺栓有限公司公司简介

公司成立于 1985 年，系国家高新技术企业。注册资金 1500 万人民币，公司总占地面积 27500 m²，现有员工 271 人。

近年来，公司依靠科技自主创新，不断改进工艺流程，采购国内外先进的加工及检测、实验设备。公司研发中心具备省级资质，自主承担温州市科技项目《13.9 级高强度螺栓研发》、《高耐磨螺栓技术开发》等多个省、市项目的研发。随着技术能力的不断增强，逐步形成了企业规模化、产品集成化、管理现代化的经营格局。

公司 2000 年通过 ISO9001: 2000 质量管理体系认证；2000-2011 年被洞头县委、县政府授予“十强企业”称号；2014 年分别获得特种设备制造许可证和欧盟 CE 认证；先后获得“洞头县名牌商标”、“高新技术企业”、“温州市名牌产品”等称号。

公司本着为客户提供“高、精、特”的产品为目标，“开拓创新、优质高效、用户至上、诚信守约”的经营理念 and 完善的售后服务体系，赢得了客户的信赖。

was set up in 1985. Being a national high-tech enterprise, with the registered capital of 15 million Yuan, it owns the independent export licence. The floor space of the company is 27500m². Built-up area and existing staff are respectively 15120 m² and 271.

In recent years, the company relies on scientific and technological innovation, making continuous improvement on technological process, purchasing domestic and foreign advanced processing and testing, experimental equipment. Research and Development Center of the company has provincial qualification, assuming the science and technology projects of Wenzhou: the Study of the Technology and Process of Continuous Heat Treatment of the Integrated Clean and Green, the research and development of 13.9-degree High Intension Bolt, the Development of the technology of High Wear-resisting Bolt, and some projects of many other provinces and cities. With the continuous enhancement of technological capabilities, it gradually formed a management pattern of the enterprise scale, product integration, management modernization.

In 2000, the company passed through ISO9001: 2000 quality management system certification; in 2000-2011, the Party Committee and government of Dongtou county granted top-ten enterprises to it; 2014, the company respectively obtained manufacture license of special equipment and European CE certification; successively obtained the famous trademark of Dongtou county, high and new tech enterprises, famous brand of Wenzhou.

The company is in the line with the goal to provide "high, refined, special" products to customers, the operation philosophy of blazing new trails, high quality and high efficient, customers first, keeping good credit and perfect after service system wining the trust of customers.